

[Text]

[Interpretation]

with a hostile Cuba and just let her gradually deteriorate. Conceivably, they also could take that kind of an attitude toward the Canadians and say, "Let us just let them stew for awhile". I do not think that would be in the interest of either country.

Ils ont prouvé, dans le cas de Cuba, qu'ils pouvaient vivre à côté d'un régime hostile et le laisser se détériorer progressivement, ils pourraient également adopter ce genre d'attitude vis-à-vis du Canada et je ne crois pas que cela soit dans l'intérêt des deux pays.

The Chairman: Thank you very much. Are there any further questions?

Le président: Je vous remercie beaucoup M. Thomson. Y a-t-il d'autres questions, messieurs?

If not, Professor Thomson, on behalf of all members of our Committee I would like to thank you most sincerely for coming to Ottawa today and for giving us your views on this important subject. I know that all members have found them most helpful.

Dans la négative, M. Thomson, je vous remercie très sincèrement au nom de tous les membres du Comité d'être venu à Ottawa aujourd'hui et de nous avoir entretenu de cette question si importante. Je suis certain que les députés ont trouvé les délibérations très utiles.

Merci beaucoup.